
 

 
 

Vragen ex. art 44 RvO PS over vaccinatiegraad in Zeeland 
 
Geacht college,  
 
Bij deze ontvangt u vier vragen die Statenleden Wouter Versluijs (D66) en Roy Zeilstra (PvdA-
GroenLinks) als artikel 44-vragen indienen met betrekking tot de vaccinatiegraad in Zeeland.  
 
Toelichting:  
 
De afgelopen weken volgden alarmerende berichten over teruglopende vaccinatiegraden in 
Nederland zich in hoog tempo op. Ook in Zeeland is de vaccinatiegraad nog verder omlaag 
gegaan. In Zeeland hebben we daarbij misschien een extra risicofactor: verminderde werking 
van vaccinaties vanwege de hoeveelheid PFAS in het bloed van kinderen.  
 
Hoewel volksgezondheid geen provinciaal onderwerp is, zou een uitbraak van een 
besmettelijke ziekte wel een grote impact kunnen hebben op het welzijn van de Zeeuwen. 
Zeeland moet een provincie zijn waar iedereen gezond kan opgroeien en leven. De zorgen zijn 
zo groot dat het gerechtvaardigd is om provinciale actie te ondernemen. Vandaar deze 
vragen.  
 
Vragen:  

 
1. Delen GS in brede zin de zorgen over de volksgezondheid en meer specifiek onze opvatting 
dat een uitbraak van een besmettelijke ziekte in Zeeland gevolgen kan hebben voor het niet 
behalen van provinciale doelen? Zo nee, waarom niet? 
 
2. Volgens ons zou de provincie kunnen helpen bij het verbeteren van de vaccinatiegraad door 
bij te dragen aan de informatievoorziening, bijvoorbeeld door via de socials tienduizenden 
mensen te bereiken. Zijn GS bereid om, in overleg met GGD/gemeenten, de provinciale socials 
in te zetten om correcte informatie te verspreiden en mensen te overtuigen van de juistheid 
van vaccineren? 
 
3. GS steunen regelmatig Zeeuwse initiatieven door middel van subsidieverstrekking of 
sponsoring. Zijn GS bereid om bij relevante initiatieven een eis op te nemen dat betreffende 
initiatief bijdraagt aan de verspreiding van correcte informatie over vaccinaties?  
 
4. De Zeeuwse GGD heeft recentelijk een aantal acties opgezet om de vaccinatiegraad te 
verbeteren. Zijn GS bereid om, in navolging van gedeputeerde De Reu op 18 februari 2019, met 
de GGD in gesprek te gaan ofwel op het OZO hierover met gemeenten te spreken met als doel 
te onderzoeken hoe we als provincie kunnen helpen om de vaccinatiegraad zo snel mogelijk 
te verbeteren? 
 
Wouter Versluijs           Roy Zeilstra 


